
Er olje og energi minister Terje Aasland  seg sitt ansvar bevisst?

Det må man sannelig spørre seg når han referert i Dagsavisen 06/07/2022 sier at
han  håper at kraftprodusentene er bevisste på sitt ansvar. 

Statkraft er heleid av staten med Terje Aasland tronende på toppen. 
Kraftprodusenten er Staten!!!!!

Store Norske Leksikon: «Totalt er det i Norge omkring 175 selskaper som  
produserer elektrisk energi. Størst er Statkraft, med nesten halvparten av den 
samlede produksjonen. De aller fleste av de øvrige er også offentlig eide; 
fylkeskommunale, kommunale eller interkommunale. Det er også noen større 
private produsenter, som først og fremst er etablert for å skaffe energi til egen 
industrivirksomhet, for eksempel Norsk Hydro og Elkem.» 

På Statskrafts nettside finner jeg flg. om «Earning Before Interest and Taxes - 
EBIT» eller  Fortjeneste før renter og skatt.

High EBIT* and net profit driven by
- Very high Nordic power prices and successful energy management
- Significantly improved results from Market operations 

Stor fortjeneste og profitt takket være  «Veldig høye nordiske kraftpriser», 
«energi forvalting med suksess»,  «vesentlige forberede resultater fra markeds 
føring.»  

Hvorfor ble Statkraft etablert? Hva var formålet og målsetning? 
Var det for å tyne forbrukernes økonomi med høyest mulige strømpriser? 
I så fall har det vært vellykket! Ikke for meg, ikke for folket!

Stopp eksport av strøm. Lever strømmen til norske forbrukere til kostpris! Bygg
ut nettet i Norge til å tåle topper på døgnet og vinterstid. Stabil lav pris døgnet 
og året rundt!  


